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S K R A Ć E N I Z A P I S N I K 
sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održana 27. srpnja 2017. godine 
u Komunalnoj palači Pula, Forum 1 

 
 
Sjednicu je u 10,00 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ (IDS-HNS-ISU-ZELENI) koji je sjednici i 
predsjedavao. 
 
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika. 
Obavještava da su vijećnici Petar Ćurić i Mauricio Licul opravdali izostanak sa sjednice. 
 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI  B.Miletić-mirov. mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutan 
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S. Hrelja-mirov.mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ  
24. PETAR ĆURIĆ HDZ odsutan 
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  

 
 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, utvrđuje da je 
prisutno 23 od ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
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OSTALI PRISUTNI: 
BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik Grada Pule, 
ROBERT CVEK, zamjenik Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika, 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 
DAVOR SEBATIJAN, informatičar, 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti,  
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
INGRID BULJAN, zamj.pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, 
MARTINA ŠAJINA MIHOVILOVIĆ, zamj.pročelnika UO prostorno uređenje,kom.sustav i imovinu, 
MIRNA RADOLOVIĆ, zamjenica pročelnika UO za prostorno uređenje, kom.sustav i imov, 
VESNA DUKIĆ, JTP  direktor Kaštijun d.o.o. Pula, 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o., 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
MIRJANA JAKŠA, financ.rukovoditelj Plinara d.o.o. Pula 
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
IGOR VLAŠIĆ, fin.rujkovoditelj Pula Herculanea d.o.o., 
IGOR ŠKATAR, direktor JTM Pulapromet d.o.o. Pula, 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula, 
DEAN STARČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula, 
GORDANA PLAVŠIĆ, Vodovod d.o.o. Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ¸ direktor JTP Pula Parking Pula, 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno sveučilište Pula, 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, Dječji vrtići Pula-Pola, 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula-Pola, 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala, 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica  Dnevni centar Veruda Pula, 
SEAD MILAN SOLDATIĆ, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule, 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, Fratarski d.o.o., direktor, 
ERNEST KOMPARIĆ, NK Istra 1961, neovisni revizor, 
 
POZDRAVLJA: 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE, gosp. Borisa Miletića 
- ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA gosp. Roberta Cveka 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
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- predstavnike MEDIJA.  
- i ostale GOSTE  
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 2. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 20. srpnja 
2017. godine te vam je  
-dana 24. srpnja 2017. godine dostavljena prva dopuna dnevnog reda - s točkom 04.n) 
„Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu NK Istra 1961 
s.d.d“ 
-dana 26. srpnja 2017. godine dostavljena vam je druga dopuna dnevnog reda s točkom 13. 
„Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pule“ 

 
Vijećnicima, u rubriku „Na znanje” dana 20. srpnja 2017. dostavljene su odluke i drugi akti 
koje je donio Gradonačelnik i to: 

- Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za razdoblje od 
01. siječnja do 30. lipnja 2017. godine, sukladno odredbama članka 90. i 91. Zakona o 
proračunu (“Narodne novine” br. 87/08,136/12 i 15/15)  

- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec lipanj 2017. godine, sukladno odredbama članka 57. stavka 
3. Zakona o proračunu (“Narodne novine” br. 87/08,136/12 i 15/15)  

- Rješenje o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia „Rin Tin 
Tin“ Pula-Pola, sukladno članku 48. stavak 4. Zakona o lokalnoj i regionalnoj (područnoj) 
samoupravi („Narodne novine“ br. 33/01,60/01,129/05,109/07,125/08,36/09,150/11,144/12, 
19/13-pročišćeni tekst i 137/15-ispravak) 

 
U pripremi ove sjednice na tablet su dostavljena Izvješća o radu nadležnih radnih tijela 
Gradskog vijeća: Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene 
djelatnosti, Odbor za plan i financije i Odbor za izbor i imenovanja  
 
Također na tablet dostavljeni su odgovori na vijećnička pitanja sa prethodne sjednice.  

 
Materijali i prijedlozi akata za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  

 
Budući nije primio drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, predsjednik stavlja 
na glasanje dnevni red 3. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen 26. srpnja 2017. sa 13 
točaka, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće jednoglasno sa 23 glasa „ZA“ utvrdilo za 3. sjednicu slijedeći 

 
D N E V N I  R E D 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje: 

a) Skraćenog zapisnika sa 1., konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća od 31.05.2017.g. 
b) Skraćenog zapisnika sa 2. sjednice Gradskog vijeća od 08.06.2017. g. 

3. Donošenje Zaključaka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu ustanova: 
a) Dječji vrtić Pula 
b) Dječji vrtić Mali svijet 
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c) Dječji vrtić-Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 
e) Pučko otvoreno učilište Pula 
f) Sportska zajednica Grada Pule 
g) Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
h) Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
i) JU Pula Film Festival 
j) Izvješća o radu Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 

01.01. – 31.12.2016. godine i na Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 
2016. godinu 

4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu trgovačkih 
društava: 

a) Castrum Pula 97 d.o.o. 
b) Fratarski d.o.o. 
c) Kaštijun d.o.o. 
d) Luka Pula d.o.o. 
e) Monte Giro d.o.o. 
f) Plinara d.o.o. 
g) Pragrande d.o.o. 
h) Pula Herculanea d.o.o. 
i) Pula Parking d.o.o. 
j) Pulapromet d.o.o. 
k) Pula Sport d.o.o. 
l) Tržnica d.o.o. 
m) Vodovod Pula d.o.o.  
n) NK Istra 1961 s.d.d.  

5. Donošenje Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max 
Stoja“ 

6. Donošenje Odluke o kupoprodaji poslovnog prostora (BRAVO d.o.o.) 
7. Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji (Zovko gradnja 

d.o.o. i Stanoinvest d.o.o.) 
8. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na: 

a) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
b) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pula 
c) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića-Scuola 

dell’infanzia “Rin Tin Tin” Pula-Pola 
9. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 

Županijskog suda u Puli-Pola 
10. Donošenje Odluke o izboru članova Odbora za ostvarivanje prava talijanske autohtone 

zajednice 
11. Donošenje Odluke o pokretanju postupka korekcije granice Grada Pule  
12. Donošenje Odluke o otpisu zatezne kamate za dužnika Kočić Senada 
13. Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pule  

 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Moli zainteresirane vijećnike da se jave za riječ radi postavljanja pitanja. 
Daje riječ vijećnici Diani Kukić Dasko da postav vijećničko pitanje. 
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DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Poštovanje svima. 
 Svoje pitanje uputila bih gospodinu Borisu Miletiću, našem Gradonačelniku. 
 U posljednje vrijeme svjedoci smo pojave pojačane poduzetničke aktivnosti u Puli. 
Tako se pored zaobilaznice koja se širi na 4 trake trenutno gradi novi poslovni kompleks 
najveće hrvatske turističke agencije Uniline d.o.o., započela je izgradnja trgovačkog lanca 
Plodine, u najavi je Lidl, a krenuo je projekt Max Stoja, dok je država nedavno oglasila i 
prodaju zemljišta kraj Pula City Malla. Vidimo da se Pula zaista razvija i gospodarski raste, 
a rastu i turističke brojke. Zanima me kako komentirate te pozitivne trendove. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Hvala. 
 Riječ ima gospodin Gradonačelnik Boris Miletić. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Egregio signor presidente, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, predstavnici medija, 
dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
 Mislim da što se tiče samih trendova na području grada Pule, ukoliko ćemo pogledati 
statistički prema podacima i Zavoda za zapošljavanje i Državnog zavoda za statistiku, na taj 
način možemo sigurno ocijeniti trendove pozitivnima, ako se ne varam sa danom 30.6.2017. 
godine, kada su objavljeni podaci za stopu nezaposlenosti na području grada Pule, su negdje 
oko 3 %, nešto malo više od 3 %.S druge strane nedavno je i Državni zavod za statistiku 
objavio podatke o migracijama kretanja gdje je naša županija, Istarska županija, uz Grad 
Zagreb jedina jedinica regionalne uprave koja ima pozitivne trendove, dok su nažalost sve 
ostale županije u crvenom, odnosno puno više ljudi se iseljava nego što se doseljava.  
 I da, veseli poduzetnička aktivnost kako u javnom sektoru, mene posebice veseli 
aktivnost u privatnom sektoru, što znači da poduzetnici, gospodarstvenici prepoznaju 
potencijale rasta našega grada i u tom segmentu, vjerujem da možemo biti svi skupa 
zadovoljni. No, držim da imamo jako puno neiskorištenih potencijala koji nažalost ne ovise 
samo o gradu. Možda sam malo i dosadan za ovom govornicom, ali ponoviti ću to zbog 
vijećnika, a i zbog javnosti, Grad doista na području Grada Pule, nažalost, nije gradska 
imovina, ima jako puno državne imovine bivših vojnih zona, ne samo unutar grada, nego i na 
rubnim područjima, na primjer u biti vojni aerodrom, koje bi po meni mogle biti u funkciji i 
koje bi po meni mogle biti mjesto gdje će ljudi raditi, otvarati nova radna mjesta i 
prihranjivati svoje obitelji. Evo, nedavno sam imao prilike razgovarati sa ministrom 
unutarnjih poslova, gospodinom Božinovićem, gdje sam istaknuo tu temu, ne samo kao 
gospodarski potencijal, već i kao sigurnosni problem. Imati jedan zapušten vojni aerodrom 
pored civilnoga držim da nije dobro s jedne strane, s druge strane imamo jako puno 
zainteresiranih poduzetnika koji bi htjeli koristiti izgrađenu infrastrukturu, hale, zapošljavati 
ljudi. Dakle, s jedne strane možemo biti zadovoljni, no s druge strane kada znam koliko 
imamo potencijala, onda ne možemo biti zadovoljni. 
  I opet ću se vratiti, možda sam već i dosadio, pa ću se opet ponoviti, po meni, 
neophodnom temom za ovu državu je pitanje decentralizacije, dakle, davanja alata, ovlasti, 
mogućosti upravo lokalnoj razini, jer primjeri iz prakse govore da onim nekretninama 
kojima upravlja lokalna ili regionalna samouprava da su one u funkciji, Sveučilišni kampus, 
Metris, poduzetnički inkubator, da ne nabrajam dalje. Dakle, to su bile nekretnine koje su 
bile besperspektivne, ali u vlasništvu regionalne ili lokalne samouprave i one su danas u 
funkciji. S druge strane vidimo da se ovih 25 godina država pokazala kao neozbiljan, 
neodgovoran i loš gospodar svojom imovinom i zato imamo područje Valelunge, područje 
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Katarine-monumenta, područje Muzila, bivši vojni aerodrom, da ne nabrajam dalje, zgradu 
na Trgu 1. istarske brigade koje zjape prazne i od toga nema nitko koristi, reći ću, samo 
štete. Stoga držim da smo došli do trenutka kada će se filozofija u ovoj zemlji promijeniti, 
kada će se konačno Hrvatska po uzoru na razvijene Europske zemlje decentralizirati i 
vjerujem da će tada i brojke i trendovi biti još bolji, posebice u našem gospodarstvu. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Diana Kukić Dasko imate mogućnost izraziti svoje mišljenje na dani odgovor. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Hvala. Ako budemo dovoljno dosadni možda nas netko čuje. 
 Hvala.  Zadovoljna sam s odgovorom. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Prije nastavka samo da utvrdimo popis zainteresiranih vijećnika od predstavničke manjine, 

pa ako smo još nekoga zaboravili neka se jave. Za viječnićka pitanja prijavili su se: 
Mirko Jurkić, Radenko Ognjenović, Gordana Čakić, Sanja Radolović, Danijel Ferić, Siniša 
Gordić i Igor Belas 
Dajem riječ vijećniku Mirku Jurkiću. 

 
MIRKO JURKIĆ: 
 Dobar dan, poštovanje svim nazočnima. 
 Imam jedno pitanje koje upućujem gospodinu Igoru Starom, odnosno odgovornoj osobi u 

Pula Herculanei d.o.o. 
 Radi se o jednoj informaciji, odnosno pitanju koje sam ja osobno dobio kao gradski vijećnik 

od jednog građanina grada Pule iz naselja Veruda Porat. Radi se o tome da se dotični 
građanin, gospodin, žali na povećanu, ja bih rekao, invaziju insekata, odnosno u ovom 
slučaju žohara iz gradske kanalizacije unutar tog naselja. Uz sam Hotel Pula, u neposrednoj 
blizini, gdje ima jako puno turista na tom području, da ne govorimo o području Lungo mare, 
odnosno Gortanove uvale gdje ima jako puno kupaća, Pula Herculanea d.o.o je obavila 
dezinsekciju negdje početkom Nove godine, - neka me neko ispravi o datumima, - i negdje 
do svibnja ove godine je uglavnom to bilo pod kontrolom. Nakon toga se najezda tih 
insekata jako, jako povećala i građani su se obratili Pula Herculanei d.o.o što se može učiniti 
po tom pitanju. Upućeni su na deratizaciju. Koliko znam dezinsekcija i deratizacija su dvije 
različite stvari, da se za deratizaciju obrate Zavodu za javno zdravstvo. Ukoliko se radi o 
kanalizaciji, koja je, pretpostavljam u nadležnosti Grada Pule, onda bi bilo u redu da se Pula 
Herulanea d.o.o. pobrine za dezinsekciju, naravno, i za deratizaciju ako je i to potrebno.  

 U biti postavljam pitanje u ime građanina Grada Pule, pa bih molio da mi se odgovori, 
odnosno ne toliko meni koliko građanima, hoće li se nešto poduzeti po tom pitanju s 
obzirom da dolazi do jako velikih vrućina i da je turistička sezona u tijeku. 

 Hvala lijepa. 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Molim gospodina Igora Starog da odgovori na postavljeno pitanje. 
 
IGOR STARI:  
 Dobar dan svima. 
 Hvala na pitanju. 



 

8 
 

 Prošle godine je bila slična situacija sa žoharima. Konkretno ove godine je situacija značajno 
bolja. Deratizacija i dezinfekcija se rade dva puta godišnje, u proljeće, ne u prvom mjesecu i 
u jesen, što znači da smo nedavno izvršili deratizaciju i dezinfekciju javnih površina. 
Ukoliko se pojavi problem žohara, korisnik nazove Pula Herculanea d.o.o. i Pula Herculanea 
d.o.o. će izaći na teren, vidjeti o čemu se radi. Uvijek glodavci, žohara ili ostali nametnici 
dolaze iz kanalizacije, i oni će biti tretirani. Postoje uobičajene mjere deratizacije, 
dezinfekcije, koje se provode, a postoje i pojačane mjere, kao što je dimljenje kanala itd. 
Ukoliko je to problem koji se javlja često i prošle godine smo u Mjesnom odboru Nova 
Veruda proveli prodimljavanje kanala i taj problem riješili. Prema tome neka se korisnik još 
jedanput javi. Ako se problem pojavi učestalo izvršit će se pojačano tretiranje  
Ove je godine značajno manji broj upita prema Pula Herculanei, odnosno manje je primjedbi 
glede tih insekata. Osim toga postoji nadzor koji utvrđuje ingerencije ili Pula Herculanee ili 
Grada glede toga. Ne provodimo mi samostalno dezinsekciju, nego postoji nadzor od strane 
Javnog zavoda za zaštitu zdravlja. U svakom slučaju ukoliko se problem pojavljuje neka 
korisnik pozove pa ćemo djelovati. 

 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolega Mirko Jurkić imate mogućnost dati svoje mišljenje na dobiveni odgovor. 
 
MIRKO JURKIĆ : 
 Hvala lijepa na odgovoru.  
 Koliko sam shvatio dotični gospodin se obratio Pula Herculanei d.o.o., a ona ga je 
uputila da se obrati Zavodu za javno zdravstvo. Ali, eto, gospodin Igor Stari je odgovorio što 
se mene tiče na zadovoljavajući način, pa ja ću, naravno, proslijediti odgovor da se obrate 
ponovno, ukoliko je potrebno, preko Pula Herculanea, da onda Pula Herculanea d.o.o. izvrši 
ono za što, ja vjerujem, da će napraviti kao i uvijek do sada. 
 Hvala lijepa.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ kolegici Gordani Ferenčić. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
 Imam pitanje za direktora Pula Herculanea d.o.o.., gospodina Igora Starog. Prije 
početka turističke sezone najavljen je novi režim prikupljanja otpada u užem gradskom 
središtu za poslovne korisnike. Zanima me da li je sustav saživio u praksi te pridržavaju li se 
korisnici novog načina prikupljanja otpada. 
 Hvala. Grazie. 
 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ gospodinu Igoru Starom, direktoru Pula Herculanea d.o.o., da odgovori 
na postavljeno pitanje. 
 
IGOR STARI : 
 Hvala na pitanju. 
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 Pilot projekt, kako smo ga nazvali, užeg gradskog centra dio je ukupnih aktivnosti 
koja se provodi na uspostavi sustava selektivnog prikupljanja otpada kako bi se stvorili 
preduvjeti da usvojimo Uredbu, odnosno da prilagodimo i primijenimo novi način naplate 
obračuna za komunalni otpad. Kao što znate Vlada Republike Hrvatske je prije dvadesetak 
dana Uredbu usvojila i u biti je to ono što smo i govorili.  
 U Uži gradski centar, kao što znate, postavili smo na 5 lokacija podzemne posude 
koje se elektronskim ključevima mogu otvoriti. Podijeljeno je oko 1300 elektronskih 
ključeva za korisnike, odnosno za obitelji koje obitavaju u užem gradskom centru i time smo 
otpad, koji nastaje u obiteljima i kućanstvima, odvojili od otpada koji nastaje u poslovnim 
subjektima. Ideja je bila da se direktno otpad odvozi od poslovnih subjekata u Gradskom 
centru koji stvaraju, ja bih rekao, ogromne količine otpada. Nama se za jedno dva puta 
povećala količina otpada koja se stvara u Gradskom centru, što je rezultat mnogobrojnih 
aktivnosti koje se dešavaju u gradu i dotoka ogromnog broja ljudi tokom dana u sami gradski 
centar. Podijeljene su kante, posebno individualnim korisnicima i krenulo se sa novim 
načinom odvoza otpada. U ovom trenutku možemo reći da nekih 80-tak, 90-tek % subjekata 
aktivno sudjeluje i možemo reći da imamo pozitivne komentare. Projekt je, naravno, dosta 
složen i ne može saživjeti i biti gotov u godinu dana. Trebat će nam neko vrijeme da se i 
korisnici i mi prilagodimo novom načinu prikupljanja otpada. Ali, ono što mogu reći je 
sigurno da ćemo krajem kolovoza povući posude sa javnih površinama i da će ugostitelji i 
poslovni subjekti u potpunosti biti prilagođeni novom načinu prikupljanja, odnosno morat će 
otpad direktno prikupljati od nas. Znači, ne više ostavljati otpad u posude ili pored njih. 
Znamo da pored posuda postoje ogromne količine otpada. Situacija se znatno promijenila. 
Radimo zajedno i mislim da ćemo do kraja u potpunosti primijeniti taj model. Međutim, 
osim tog modela, dio projekta je, ne znam da li ste primijetili 40 novih košarica za sitni 
otpad. Naime, zbog ogromnog broja ljudi koji se javljaju stalno u Gradskom centru više nije 
moguće bilo sav volumen od 35 litara po košarici kvalitetno održavati. Obilaskom tih 40-tak 
košarica dok bismo očistili i došli do zadnje već je prvih 10 košarica bilo ponovno puno. 
Grad se odlučio na promjenu volumena. Promijenili smo volumen. Volumen smo povećali 
za 3 puta. I sada možemo reći da smo se vratili u jedan daleko viši i kvalitetniji standard 
održavanja. Samo radi usporedbe, u prošloj sezoni smo ta mjesta obilazili 12 puta dnevno, a 
sada ih obilazimo tri do četiri puta.Kako se povećava kvaliteta tako se prilagođavamo 
promjenama koje se dešavaju u centru grada, količini otpada koja se stvara u vrlo kratkom 
vremenu, tako se i mi moramo prilagođavati tome. Nadamo se da ćemo nastaviti sa 
postavljanjem podzemnih posuda i da će uži centar grada posebno saživjeti, odnosno da 
ćemo maknuti taj otpad sa gradskih ulica.  
 Hvala vam puno. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Gordana Ferenčić izvolite, imate riječ. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Jako sam zadovoljna sa odgovorom. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ kolegi Radenku Ognjenoviću da postavi pitanje. 
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RADENKO OGNJENOVIĆ : 
 Dobar dan svima. 
 Imam pitanje za gospodina Giordana Škuflića, pročelnika Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 Dana 18.012.2015. godine postavio sam vam upit o problemima građana naselja 
Lokvera kod kojih zbog oborinskih i zemnih voda dolazi do plavljenja stambenih i 
poljoprivrednih zgrada te oranica. Moje pitanje vama se odnosi : do kuda se došlo sa 
rješenjem za njih tog veoma velikog problema, jer im je bilo rečeno da će se tokom 2016. 
godine u dogovoru sa Hrvatskim vodama nastojati iznaći rješenje za taj problem. 
 Drugo pitanje se odnosi na proširenje pulske zaobilaznice. Prilikom donošenja 
Proračuna za ovu godinu na sjednici nadležnog odbora smo imali razgovore o tome. Bilo je 
govora da će proširenje zaobilaznice sa dva kružnog toga i sa drugim krakom investicija 
iznositi 27.000.000,00 kuna. Nedavno smo imali prilike vidjeti u tisku gospodina Giordana 
Šlkuflića i gospodina Aleksandra Matića gdje se iznosi brojka od 20.000.000,00 kuna, pa me 
zanima: koja je stvarna brojka proširenja pulske zaobilaznice, da li 20 ili 27.000.000,00 
kuna, jer je razlika veoma velika. 
 Za pohvalu je uređenje prolaza Ulice Sv. Teodora. Samo me zanima gdje su nastale 
razlike u troškovima, jer smo na sjednici nadležnog odbora imali podatak da će proširenje 
tog prostora koštati 1.800.000,00 kuna, a sada smo uvidjeli da su troškovi narasli na 
2.200.000,00 kuna. 
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelniku Giordanu Škufliću da odgovori na oba dva pitanja. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Srdačan pozdrav svim prisutnima. 
 Nema pogrešnih informacija.  
Činjenica je da je problem u tome što se neki put govori o iznosu bez PDV-ea i iznosu sa 
PDV-eom. To je u biti jedna greška, da je tako nazovemo, i prihvaćam primjedbu da bi se 
trebalo uvijek govoriti da li je iznos sa PDV-eom ili bez PDV-ea. Znači, 20.000.000,00 plus 
PDV je 25.000.000,00 kuna. 
 Što se tiče Lokvere i tog područja rješenje nije lako donijeti. Zašto ? iz dva razloga. 
Zato što jer jedan problem imovinsko-pravni, a drugi problem je što se određena odvodnja i 
zadržavanje oborinskih voda, da li u retencijama, da li u odvodnim kanalima, mora rješavati 
putem Kanala Pragrande, koji nije u vlasništvu Grada Pule. On je u određenim segmentima 
od strane građana zatrpan i na taj način se ne može koristiti u potpunosti, pogotovo u tom 
sjevernom dijelu. Pokušavamo iznaći rješenje zajedno sa Hrvatskim vodama. Činjenica je da 
je to možda malo sporije, ali još radimo na tome i vjerujem da ćemo ubrzo naći model kako 
to riješiti, a da imovinsko-pravne elemente stavimo ad acta. Malo je to sporije, ali činjenica 
je da ne možemo to tako brzo riješiti. To su veliki problemi, veliki zahvati, veliki kompleksi. 
Nekada je to područje bilo bez prometnica, bez ikakve infrastrukture, bile su njive, sada su tu 
stambena naselja, drugačija prirodna konfiguracija terena, prirodne retencije, ono što je 
priroda stvorila se poremetilo. Činjenica je da je to jedan veliki problem zato što su tamo i 
poljoprivredne površine, čak je i dio prometnica, kada prođete Medulinsku cestu, široku 
cestu, plavila, nanosi su zemlju, tako da smo sa svime time upoznati. Radimo na tome da što 
prije nađemo rješenje koje ćemo primijeniti, koe ćemo provesti. 
 Pitali ste za Prolaz Sv.Teodora. 
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 Činjenica je da u određenim situacijama imamo naše radove i određene radove koje 
rade komunalna poduzeća. Kod bilo kakve izgradnje novih trgova, platoa i prolaza, imamo 
projekciju kroz građevinsku dozvolu i troškovnik. Činjenica je da ne možemo sagledati sve 
troškove koji će biti. Jedan dio troškova se odnosi na infrastrukturu, da li je to voda, da li je 
to fekalna ili oborinska kanalizacija itd. Manji iznosi koji se dešavaju, ja bih rekao, ne 
možemo vidjeti dok ne kopamo teren, dok ne dođemo do zemljanih radova, tada u biti 
vidimo u kakvom je stanju instalacija, koja je snimljena nekada, ali u biti ne zna se pravo 
stanje dok se ona ne otvori. 
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Kolega Ognjenović imate mogućnost izraziti svoje mišljenje. 
  
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Ja se samo nadam da će se to pitanje građana naselja Lokvere što prije riješiti na 
adekvatan način da bi se ubuduće izbjegle neugodne situacije. 
  Proširenje Pulske zaobilaznice stoji 25.000.000,00 a ne 27.000.000,00 kuna, kao što 
je nama bilo rečeno. Dakle, nije razlika 7 nego 2.000.000,00 kuna. 
 Vezano za Prolaz Sv. Teodora razumljivo mi je da je došlo do nepredviđenih 
situacija, jer dok ne počnete kopati ne možete znati što ćete naći ispod zemlje. Bili smo 
svjedoci svega toga da se nekim naknadnim činjeničnim stanjem utvrđivalo da se neće stabla 
sačuvati, nego da će se rušiti, jer su bila trula, tako da je vjerojatno i to utjecalo na to 
povećanje troškova. 
 Kada već govorimo o Prolazu Sv. Svetog Teodora, za pohvalu je da se taj Prolaz 
uredilo stvarno na primjeren način, iako mislim da se sa samim činom uređenja pogodovalo 
svim građanima ovoga grada, pogotovo starijima i nemoćnima, koji će teško ići po onim 
stepenicama, roditeljima sa dječjim kolicima, pogotovo invalidima u kolicima. Znam da se 
nije mogla po cijeloj dužini napraviti kosina da bi invalidi u kolicima mogli ići, jer je nagib, 
čini mi se preko 2 %, ali ne mogu razumjeti da se nije napravila kosina po cijeloj dužini koju 
bi koristile starije osobe, pogotovo roditelji sa dječjim kolicima. To jednostavno ne mogu 
prihvatiti, jer imam osjećaj da se pogodovalo vlasnicima poslovnih prostora, da se nije išlo 
na ruku svim građanima grada Pule.  
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gospodin Gradonačelnik će dati odgovor. 
  
BORIS MILETIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Doista osjećam potrebu se obratiti uvaženom vijećniku.  
 Kada pričamo o troškovima radova onda držim da jedna stvar su projektantske cijene, 
procjene, druga stvar je javna nabava i izbor najpovoljnijeg ponuđača i treća stvar je realan 
život što se na samom gradilištu zatekne. Uz to, normalno, moramo voditi računa o porezu 
na dodatnu vrijednost, koja u privatnom sektoru, obvezniku PDV-a ima mogućnost odbijanja 
PDV-ea kao pretporez, međutim, jedinice lokalne uprave i samouprave, osim u onom 
segmentu koji se odnosi na zakup poslovnog prostora, nisu u sustavu PDV-ea, i za nas to 
predstavlja konačni trošak. Stoga bih molio vas uvažene vijećnike kada govorimo o 
vrijednostima određenog projekta, određenih radova, da uspoređujemo istovjetne veličine. 
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 Zakon o javnoj nabavi je propisao da se vrijednost nabave uvijek vrednuje bez poreza 
na dodatnu vrijednost i ona se kao takva promatra, a porez na dodatnu vrijednost je dodatna 
stavka. Imali smo primjera u vrijeme jedno malo veće ekonomske krize 2007/8/9/10., kada 
su se građevinski radovi odvijali po znatno povoljnijim cijenama nego što je to danas, pa 
tako smo imali sreću ili hrabrost u to vrijeme, kada smo dovršavali Gradski stadion, da smo 
stvarno prošli jako povoljno, jer su građevinske tvrtke tada bile u velikoj krizi i bile su 
spremne nadmetati se po znatno nižim cijenama nego što je to slučaj danas. Danas se 
dešavaju situacije da na određene javne pozive, javne natječaje, nema niti prijavljene 
ponude. To se tada nije moglo niti zamisliti. Stoga trebamo biti svjesni realnog stanja života, 
da je danas poprilično teško naći radnu snagu u građevini, u turizmu, u industriji i da danas 
sigurno cijene građevinskih radova ne mogu biti usporedive sa cijenama od prije 7, 8 ili 9 
godina. 
 Druga stvar je kada radovi počnu. Teško da će doista svaki projekt koji je opet 
odabran putem javnog natječaja, kao najpovoljnija ponuda, moći predvidjeti doslovce sve 
radove. Ponekada ima nekih nepredviđenih radova koje je potrebno napraviti. No, generalno 
ono na čemu insistiram, kada se već započinju određeni radovi, da je neophodno radove 
obaviti u potpunosti. Ukoliko infrastruktura ispod zemlje nije zadovoljavajuća ona se mora 
obnoviti, kako okončani radovi ne bi nakon nekog kratkog razdoblja bili dovedeni u pitanje i 
kako ne bi opet morali nanovo nešto popraviti. 
 Kada govorite o uređenu prostora Prolaza Sv. Teodora, vrlo mi je teško prihvatiti da 
smo uređenjem tog prolaza nekome pogodovali. Pogodovali smo uređenju grada Pule, 
pogodovali smo ljepšoj starogradskoj jezgri, pogodovali smo otvaranje grada Pule prema 
moru. Međutim, doista smo kao uprava učinili sve da pokušamo zaštiti zelenilo. Uostalom, u 
trenutku kada vam struka ukaže da to naprosto nije moguće, sve drugo, nego uvažiti struku, 
bilo bi tvrdoglavo, svojeglavo, po meni nerazumno. 
 Druga stvar koja se odnosi na strminu, u pravu ste, strmina je doista visoka i nije da 
nije bilo moguće učiniti drugačije prolaz, bilo je moguće, međutim, to tako vizualno ne bi 
izgledalo, umjesto stepenica imali bismo doista jednu cik, cak zonu. 
  I kada se rade projekti moramo razmišljati što to znači za grad, što to znači za 
financije, jer učiniti tu denivelaciju dostupnu doista i za kolica bi značilo ugraditi rampu na 
otvorenom prostoru, koja bi bila električna. 
  I milim da kada napravimo korak naprijed, kada nešto doista u ovome gradu uredimo, 
da bi bilo korektno, neovisno da li se radi o poziciji ili opoziciji, kao što ste vi rekli 
pohvalno, ali da ne budemo baš sami sebi najveća oporba. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ kolegici Dunji Račić da postavi pitanje. 
 
DUNJA RAČIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Ja bih imala jedno pitanje za gospođu Gordanu Restović, ravnateljicu Pula Film 
Festival. 
 Poštovana gospođo Restović, prije svega, željela bih pohvaliti organizatore i sve 
uključene u organizaciju 64. izdanja Pula Film Festivala za koji smatram da je i ove godine 
bio sjajan. Zanima me možemo li čuti vaše dojmove o festivalu i da li je ove godine bio 
najviše posjećena kulturna manifestacija u Hrvatskoj, te koji su planovi za budućnost. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
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 Dajem riječ gospođi Gordani Restović, ravnateljici Pula Film Festivala da odgovori 
na postavljeno pitanje . 
 
GORDANA RESTOVIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Zahvaljujem na pitanju cijenjena vijećnice. 
 Pulski Film Festival je 64. iza nas. Mi smo prilično zadovoljni s rezultatima. 
Međutim, ono što će vas sigurno zanimati je da se radilo, možda, o jednom od 
najzahtjevnijih festivala do sada u organizacijskom pogledu. Po broju filmova koji su bili 
prikazivani u povećanom obimu Festivala u umjetničkom dijelu najavili smo sve putem 
novina. Dakle, bilo je preko 50 filmova više, 20 lokacija, 6 mjesta za distribuciju. 
 Ono što je zanimljivo je da niti jedan prostor osim kina Valli nije naš, tako da sve što 
se događalo na Festivalu je sve u tuđim prostorima. Htjela bih iskoristiti priliku i zahvaliti se 
svim kolegama iz javnih ustanova koje su nam izašle u susret i žrtvovali da se problemi 
rješavaju u njihovim prostorima, a direktorima poduzeća koji su zaista promtno bili uz nas i 
pomogli u svim situacijama da se ti neki nedostaci koji su se pojavljivali tijekom 
organizacije smanje, odnosno da se svedu na nulu.  
 Festival je zaista bio posvećen filmu, broji oko 60.000 posjetitelja ove godine. Ono 
što je zanimljivo je da je tri puta povećan broj ljudi koji su mogli gasiti na filmu, dakle, 
aplikacija da je skinuta preko 1500 puta. Imamo 25.000 više posjetitelja dnevno na našoj 
stranici, 8000 stalnih pratitelja, da je objava u medijima na nacionalnim razinama, dakle, na 
portalima na televiziji u novina 30% veća u odnosu na prošlu godinu. Još uvijek očekujemo 
pokazatelje koji se odnose na službene kuće koje vrše istraživanja gdje su nam službeni 
pokazatelji važni zbog marketinga i prodaje festivalskog prostora. 
  Festival će biti realiziran u okviru predviđenih financijskih sredstava bez ikakvih 
gubitaka, tako da ti koji su ga posjetili od gostiju, same ministrice, bili su zadovoljni sa 
organizacijskim dijelom, a filmski dio, dakle, ukupno, nećemo razgovarati, međutim, evo, 
film koji se gledao ovdje dobio je već nakon dva dana nagradu na drugom festivalu, tako da 
naš žiri je učinio iskorak i pokazao kako se s malo novaca mogu napraviti dobri filmovi. 
 Evo, toliko. Hvala vam lijepa.  
   
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gospođo Račić da li ste zadovoljni s odgovorom ? 
 /D.Račić: Zadovoljna sam odgovorom. Zahvaljujem ravnateljici Pula Film Festivala/. 
 Dajem riječ vijećnici Gordani Čakić. 
 
GORDANA ČAKIĆ: 
 Dobar dan, buon giorno a tutti. 
 Imam pitanje za našeg Gradonačelnika, gospodina Borisa Miletića. 
 Nedavno sam igrom slučaja završila u Romskom naselju, barake. Nešto sam bila 
pročitala da je saborski zastupnik, gospodin Kajtazi 31. ožujka bio tamo, da je razgovarao sa 
vama, imao sastanak. Bilo je rečeno da će se situacija u tom naselju popraviti. Međutim, ono 
je stanje katastrofalno, malo je za reći, pa me zanima : da li postoji kakva nada da se nešto u 
tom naselju stvarno napravi da ljudi imaju struju, kanalizaciju i da žive život dostojnim 
čovjeka, jer se tamo širi ogroman smrad. Teško je njima samima, a vjerujem i onima koji 
žive okolo njih.  Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. Dajem riječ Gradonačelniku. 
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BORIS MILETIĆ: 
 Hvala na pitanju.  
 Pretpostavljam da mislite na područje blizu Arene, ako se ne varam. Ne samo 
gospodin Kajtazi, kolega zastupnik, nego svi skupa sa predstavnicima Vijeća Romske 
manjine Grada Pule i osobno sam bio više puta na trom području. 
  Činjenica je da smo dugi niz godina vodili pravni spor oko pitanja vlasništva, 
imovine, zemljišta, na tome području sa jednim gospodarskim subjektom i da je tek nedavno 
Grad postao vlasnik tog područja. Dok nismo imali riješene imovinsko-pravne odnose, dok 
je trajao spor, Gradu je bilo puno teže postupati na tome području. 
 Slažem se sa vama da u tom naselju nisu uvjeti dostojni za život. No, s druge strane, 
ukoliko ćemo biti legalisti i poštivati zakonske propise, moramo poštivati pravo vlasništva, 
moramo poštivati procedure pojedinih jedinica lokalne uprave i samouprave da mogu 
gospodariti svojom imovinom i na taj način urediti to područje. 
  Trenutna situacija je apsolutno bespravna, nema niti jednog valjanog akta, ugovora o 
najmu, o zakupu na tom području, kojim bismo mogli djelovati. Držim da je jedino rješenje 
da se to područje, obitelji koje tamo žive, iako se u međuvremenu broji obitelji smanjio, 
osigura makar privremeni smještaj, kako bi se to područje moglo urediti. U jednom pravnom 
nesređenom prostoru, kao što je to bio do nedavno, Gradu je doista bilo vrlo, vrlo teško na 
tom području djelovati, jer imovinsko-pravni odnosi nisu bili uređeni. Nakon pravomoćne 
presude, nakon što je pitanje vlasništva čisto, vjerujem da ćemo u suradnji, opet ću istaknuti, 
sa Vijećem Romske manjine Grada Pule, s kojima izuzetno dobro surađujemo, iznaći 
povoljno rješenje, ne samo za ljude koji žive u tom ne uvjetnom prostoru, već kako ste i sami 
rekli, primili kao gradska uprava doista više prigovora i od samih građana, koji žive u 
neposrednoj blizini. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Gordana Čakić izvolite, imate riječ. 
/G-Čakić: Hvala na odgovoru/. 
 Dajem riječ kolegici Bruni Jovanović da postavci pitanje. 
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
 Hvala gospodine predsjedniče. 
 Pozdrav svima. 
 Ja bih imala pitanje za našeg pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu, gospodina Giordana Škuflića. 
 Stanujem u Šijani, imam prilike sada, odnosno cijelo vrijeme putovati autobusom iz 
Šijane u grad i iz grada u Šijanu, naročito sa jedinicom i prolazim Ulicom Bože Gumpca s 
obzirom da su na zaobilaznici u tijeku radovi, pa ne može se ići tom zaobilaznicom, 
prolazeći ulicom Bože Gumpca dolazimo do Japodske ulice, nakon toga do Valturske ulice. 
Tko se vozio tim autobusom, linijom broj 1, imao je lijepo iskustvo u smislu da prvi dio 
Ulice Bože Gumpca još nekako je okej, međutim, drugi dio ulice je muka za vozača, za 
putnike, vjerujem i za tehnički dio autobusa, jer je cesta u užasnom stanju. Htjela sam 
zamoliti gospodina Giordana Škuflića ako bi mi rekao da li postoji u planu da se izvrši 
rekonstrukcija te ceste, plus toga dio Japudske je za sada dvosmjerna ulica, ali kada dolazi 
bus jako teško se kretati, jer s jedne strane stalno su parkirani automobili. 
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Najprije ću dati riječ gospodinu Giordanu Škufliću da odgovori na postavljeno 
pitanje. 
 
GIORDANO ŠKUFLĆ 
 Dobar dan. 
 Ulica Bože Gumpca je danas, možda na sreću svih, preorijentirana, pretvorena u jedan 
glavni pravac. Prema tom području, sukladno prostorno-planskoj dokumentaciji, dešavaju se 
neke aktivnosti, konkretna izgradnja, koja će omogućiti nešto bolje, naprednije uvjete za taj 
dio grada. Kada se veliki objekti grade postoji mogućnost da se i po infrastrukturi pod 
zemljom, po cesti po prometnici nešto napravi i po javnoj rasvjeti na kraju. 
  Kao što nate tamo su započeti neki više stambeni objekti, koji nisu nikada završeni iz 
razno raznih razloga. To je vrijeme koje smo naslijedili i do ove godine nismo imali 
ozbiljnih investitora na tom području po pitanju objekata koji gravitiraju na prometnicu 
Ulice Bože Gumpca. Imali smo Pula centar, ali on je orijentiran na Santorijevu ulicu. Mi 
smo sa dva objekta koji se grade, jedan više stambeni, jedan privredni, došli u situaciju da 
putem komunalnog doprinosa i ugovora o sufinanciranju imamo mogućnost da se taj dio 
prometnice, znači, Ulice Bože Gumpca, napravi krak koji vodi prema zaobilaznici. 
Vjerujemo da ćemo u drugom dijelu godine, poslije ljetne sezone, pristupiti operativnim 
zahvatima za takve radove. Građevinska dozvola postoji.  
 Imali smo mali imovinsko-pravni problem. Prije nije bila potrebna građevinska 
dozvola, nego je bio dovoljan glavni projekta, pa su se imovinsko-pravni odnosi mogli 
zanemariti itd., da sada to ne objašnjavam. Sada smo to u postupku prodaje zemljišta riješili. 
Riješili smo mali dio zemljišta koji nam je bio potreban da bismo kompletan profil te 
prometnice, dio prometnice koji se priključio Ulice Bože Gumpca na zaobilaznicu mogao 
biti u našem vlasništvu. Znači, svi su preduvjeti napravljeni, investitori su tu. Ja se nadam da 
će se, kao što sam prije rekao, krajem godine, poslije ljeta u zadnjem dijelu godine, pristupiti 
operativno i vidjeti na koji način krenuti. Naravno, mora se provesti javna nabava, sve ono 
što zakon propisuje. Ali, kažem preduvjeti su stvoreni da se taj dio prometnice u toj dužini 
može napraviti, jer prvi dio prometnice je napravljen, međutim, nema nogostupa, treba tamo 
riješiti nogostup i oborinsku odvodnju, dok taj jedan mali dio, središnji je napravljen i sada 
ovaj drugi dio koji bi bio u produžetku, prošao one poslovne objekte i došao do viših 
stambenih objekata. Nadam se da ćemo uspjeti to napraviti i kažem napokon nakon dugih 
godina smo stvorili uvjete za to. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Jovanović imate riječ. 
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovoru. Zadovoljna sam s odgovorom. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Sanja Radolović možete postaviti pitanje. 
 
SANJA RADOLOVIĆ: 
 Dobar dan svima. 
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 Imam jedno pitanje za pročelnika Ureda Grada, ujedno direktora Castruma 97 d.o.o., 
gospodina Aleksandra Matića. 
  Zanima me u okviru poziva energetske obnove viših stambenih zgrada financiranog 
iz Evropskog fonda za regionalni razvoj, u Republici Hrvatskoj sveukupno je pristiglo 648 
prijava, od toga je 25 prijava ili prijedloga pristiglo iz Pule. Zanima me za koje su više 
stambene zgrade u Gradu Puli kojima upravlja Castrum 97 d.o.o. pristigli projekti i 
prijedlozi, o kolikom iznosu investicija se radi, da li su ti projektni prijedlozi evaluirani i da 
li su za njih potpisani ugovori o dodjeli bespovrtnih sredstava. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelniku Ureda grada, gospodinu Aleksandru Matiću. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Egregio presidente, poštovani vijećnici, zahvaljujem na pitanju.  
 Pitanje energetske učinkovitosti je izrazito aktualno pitanje. 
 Kao što je Gradonačelnik kod prvog vijećničkog pitanja naveo, Istra je u svim 
pogledima jedna od vodećih županija u Republici Hrvatskoj, pa tako po pitanju tog natječaja 
u Istri ima 79 prijava, a od tih 79 prijava na grad Pulu otpadaju 25. 
 Castrum 97 d.o.o. Pula, kao najveći gradski upravitelj nekretnina, prijavio je 4 ulaza, 
odnosno dvije više stambene zgrade, odnosno dvije arhitektonske cjeline. To su konkretno 
dvije izrazito lijepe zgrade u samom centru Pule. Jedna je na tržnici, Flanatička broj 12, a 
druga je na samom ulazu u Arenu, to je više stambena zgrada, koja je na kućnim brojevima 
Istarska 17, Istarska 19, odnosno Amfiteatarsla 8, poznatija kao doktorska zgrada. Oba dva 
projekta, koje je Castrum 97 d.o.o. prijavio, uspješno su aplicirana, te u nadolazećem periodu 
očekujemo potpisivanje ugovora između Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, 
predstavnika više stambenih zgrada i samog upravitelja, kao njihovog predstavnika, koji za 
ime i za račun zgrade obavlja te poslove.  
 Projekti su izrazito kvalitetni i postoji određeni postotak koji Fond subvencionira. 
Obzirom da su sada to novi natječaji, koji se financiraju europskim novcima, postoji cijeli 
niz bodova koje je potrebno ostvariti kako bi navedena zgrada dobila što veći iznos sredstava 
u sufinanciranju. 
 Prvo bih se dotakao zgrade na samom ulazu u našu Arenu, spomenik nulte kategorije, 
ukupna investicija na toj zgradi je 2.500.000,00 kuna, a od tih 2.500.000,00 kuna od 
opravdanih troškova što su preko 1.000.000,00 kuna, opravdani troškovi su troškovi za 
energetsku obnovu i Fond financira sa 60 %. Oni su dobili maksimalni broj bodova. Te osim 
Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, koji novce izvlače iz Fonda za regionalni 
razvoj, Grad Pula kroz svoj projekt Dolcevita je odobrio maksimalni iznos sufinanciranja, 
obzirom da se zgrada nalazi u zoni prioriteta, te oni mogu dobiti sredstva i za građevinske 
radove i za projektnu dokumentaciju, odnosno za energetsko certificiranje. 
 Što se tiče drugog projekta u Flanatičkoj ulici, Flanatička ulica broj 12, to je stara 
Austro-Ugarska vila iz početka 19 stoljeća. Procijenjena vrijednost tog projekta je 
1.200.000,00, a od tih 1.200.000,00 od opravdanih troškova u energetsku učinkovitost Fond 
sufinancira sa 40 %, obzirom da je broj bodova i broj kvadrata te vile dobio maksimalni 
iznos po kvadratu što Fond može sufinancirati. Također Grad Pula putem Upravnog odjela 
za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, za tu Austro-Ugarsku vilu će dodijeliti 
isto maksimalni iznos bespovratnih sredstava za građevinske radove, za očuvanje povijesne 
baštine, za iznos projekta i za energetsko certificiranje.  
 Castrum 97 d.o.o., kao njihov upravitelj isčekuje dobivanje ugovora. Nakon što 
dobijemo ugovore postoji rok od desetak dana da predstavnik upravitelja i upravitelj potpišu 
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taj ugovor i to vraćaju Fondu, i onda kreće jedna druga faza, to je jedna novina Fonda za 
zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, da su više stambene zgrade, iako one nisu dužne 
provesti javnu nabavu, obzirom da se radi o Europskom novcu, mora se provesti nabava za 
izbor izvođača. Postupak za izbor izvođača, postupak za izbor nadzornog inženjera je jedan 
proces koji traje. Nakon što Castrum bude dobio impute koliko ta investicija košta, kada 
budemo imali podatak koliko Fond sufinancira, mi moramo napraviti kalkulaciju koliko 
suvlasnici moraju još svojih sredstava uložiti u obnovu njihovih kuća, odnosno njihovih više 
stambenih zgrada, i nakon što mi izračunamo iznos preostale investicije radi se kalkulacija o 
podizanju kredita, jer obično više stambene zgrade plaćaju redovnu pričuvu, a energetska 
obnova je jedan dodatni trošak, ali taj dodatni trošak se dijeli putem suvlasničkih udjela, oni 
koji imaju veće stanove više sudjeluju, oni koji imaju manje nekretnine sudjeluju 
proporcionalno njihovom udjelu, mi putem poslovnih banaka s kojima surađujemo 
pokušavamo dobiti najpovoljnije uvjete i prezentiramo suvlasnicima koliko tko mora još 
participirati u ukupnoj investiciji. Nakon što mi napravimo taj izračun suvlasnici se moraju 
odlučiti za određenu poslovnu banku, a za podizanje kredita 60 % suvlasnika mora biti 
suglasno sa tim kreditom, iako mi sugeriramo da obzirom da se tu radi na višegodišnje 
kredite da mora biti jedinstvo oko podizanja kredita i u konačnici oni su vlasnici nekretnine i 
ulaže se u njihovu imovinu i oni moraju biti svjesni da slijedećih 5, 7 ili 10 godina će biti 
njihov iznos pričuve uvećan za anuitet njihovog obroka i da moraju redovno to podmirivati 
da ne bi njihove kućne financije, odnosno financije pričuve došle u probleme. Nakon što mi 
ishodujemo kredit ide se u potpisivanje ugovora i ima rok od 18 mjeseci da se investicija 
zatvori. I druge kolege, upravitelji, na području Pule napravili su jako dobar posao. Na 
području Pule, kao što ste rekli, ima 25 više stambenih zgrada koje su dobile sredstva Fonda, 
a isto postoji jako veliki interes i za gradski projekt Dolcevita. Sve zgrade koje mogu, koje 
su u povijesnoj jezgri, koje su u zoni prioriteta, ako se spoje i sufinanciranje Fonda i 
sufinanciranje Grada i ako imaju sreću da se u toj zgradi nalazi poslovni prostor od Grada, 
pa još i Grad dodatno kroz suvlasnički udio sudjeluje, postoj velika vjerojatnost da će se 
projekt realizirati.  
 Ono što Europski fondovi što se tiče obnova zgrada nude ima jako puno mogućnosti. 
Sada je u najavi još jedan natječaj koji bi trebao izaći u četvrtom kvartalu, a odnosi se na 
javne zgrade, pod javne zgrade su i sportske dvorane, škole, vrtići, administrativne zgrade, 
gdje ćemo mi kao jedinica lokalne samouprave imati uz naše ustanove jako veliku 
mogućnost energetske obnove tog tipa objekta. Na samom Foruma ima jedan jako dobar 
primjer dobre prakse kako smo uz minimalno učešće Grada obnovili našu administrativnu 
zgradu na adresi Sergijevaca 2, Forum 8, zgradu gdje je smješten Upravni odjel za kulturu i 
Upravni odjel za društvene djelatnosti, gdje smo bespovratna sredstva od strane Fonda 
uspjeli alocirati 40 %. Ja se nadam da ćemo imati i dalje uspjeha u kandidiranju takvih 
projekata, jer tim projektima, ne da estetski uljepšavamo vizuru grada, ali smanjujemo 
troškove za režije i stvaramo ugodniji i ambijent za boravak i naših djelatnika i naših 
stranaka koje dolaze u gradske prostore, a tako i smanjujemo kućni budžet za naše sugrađane 
kroz režijske troškove za grijanje i hlađenje. 
 Ja bih se zahvalio i ako ima još kakvih pitanja spremni smo na odgovore. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujemo se. 
 Kolegice Sanja Radolović imate mogućnost se izjasniti na dobiveni odgovor. 
 
SANJA RADOLOVIĆ:  
 Ja bih samo konstatirala jednu stvar. Nažalost, neće više biti ovog poziva za 
energetsku obnovu više stambenih zgrada. Vjerujem da znate, dobro ste upućeni u tematiku, 
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jer je alokacija za financijsku 2014.-2020 iznosila 525.000.000,00 kuna, što je već potrošeno 
prvim pozivom. Za prvi poziv je bilo planirano samo 152.000.000,00 kuna, napravljena je 
realokacija od strane upravljačkih tijela i dat je novac za energetsku obnovu više stambenih 
zgrada je sav novac potrošen i do donošenja novih obradivih programa neće više biti 
raspoloživih sredstava. To govorim za građane. Također za građane neće biti, nažalost, 
vjerojatno, raspoloživa niti ona energetska obnova samih kuća, budući da Europska komisija 
i naše Ministarstvo nisu uskladili odluke da korisnik može biti fizička osoba.  
 Htjela bih samo konstatirati da sve ovo što ste vi rekli je zaista pohvalno, međutim, 
smatram da je od 648 prijava, odnosno 616 prihvaćenih projekata trebalo biti daleko više 
projektnih prijava iz samog grada Pule kojima vi upravljate. Smatrali bismo da bi to uvelike 
doprinijelo derutnim fasadama u ovome gradu.    
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine pročelniče Matiću imate mogućnost dopunskog odgovora 
  
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Ja bih vas pohvalio. Zbilja imate dobre podatke.  
Istina je da je bilo 150.000.000,00 kuna predviđeno za spomenuti natječaj, ali isto tako je 

istina da je kroz Fond za regionalni razvoj na raspolaganju bilo 6,8 milijardi eura. Za neka 
područja sredstva nisu iskorištena. Nažalost, Hrvatska nije da se može pohvaliti da dobro 
povlači europske novce. I ja vjerujem da će kroz neko novo alociranje, kroz neki novi 
rebalans sredstava za te europske projekte, biti namijenjena sredstva za više stambene 
zgrade. Međutim, ja vjerujem da je 25 projekata na području grada Pule jako velika brojka. 
Tu su napornim radom svi pulski upravitelji jako puno projekata prijavili, za jako puno 
projekata osigurali novce.  

 Međutim, kao što sam na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća morao skrenuti pažnju, 
morate znati i neku zakonsku osnovu. A ta zakonska osnova je da upravitelj nekretnina je 
Zakonom o vlasništvu i drugim stvarnim pravima, gdje ja kao direktor, upravitelj najvećeg 
broj nekretnina na području Grada Pule, ne odlučujem aplicirati jednu zgradu, mi možemo 
sugerirati, međutim, odlučuju suvlasnici.  

Do prije nekoliko godina je zakon određivao da mora biti 100 % suglasnosti da se zgrada 
može prijaviti na energetsku obnovu. U mandatu Vlade, gdje je vaa stranka bila na vlasti, je 
taj zakon izmijenila, smanjen je postotak koji suvlasnici moraju potpisati, jer oni plaćaju to, 
ne plaća niti Castrum, niti Grad, oni moraju biti suglasni sa energetskom učinkovitosti. I 
kada mi skupimo dovoljan broj potpisa, a to je ne 50 % svih suvlasnika, 50 % plus 1 m2 
prostora, odnosno suvlasničkih udjela. Znači, odlučuju vlasnici. Ne odlučuje ni grad, ne 
odlučuje ni Castrum, ne odlučuje niti Matić. A postoji i drugi niz ograničenja. U svakoj 
zgradi postoje, nažalost, i osobe koje teško vuču kraj s krajem. Kada oni dobiju, kao što je 
Istarska 17 i 19 dobila 60 % sredstava, maksimalni broj bodova za energetski opravdane 
troškove, ne za ukupnu investiciju, oni moraju osigurati ostatak investicije. Ako oni nisu 
likvidni, nemaju financijska sredstva zatvoriti financijsku konstrukciju, oni moraju dignuti 
kredit, a za dignuti kredit opet mora biti novo potpisivanje suvlasnika, novi ugovor, 60 % tih 
suvlasnika da su suglasni za dignuti kredit, a taj kredit je rijetko na 5 godina, u prosjeku je na 
10, a ima i na 20 godina. A to su iznosi bez pričuve 600,00, 700,00, 800.00 kuna, koji kada 
nadodate pričuvu, kada nadodate druge troškove je jako velik izdatak za kućni budžet jedne 
četveročlane obitelji. 

 Međutim, postoji još jedan moment kojeg morate biti svjesni da živimo u gradu bogatog 
povijesnog naslijeđa gdje su fasade zaštićene našim Konzervatorskim odjelom u Puli. I ja bih 
vas molio, ako već pitate, da slušate odgovore. 
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 Ja bih htio skrenuti pažnju da su u Puli sve fasade zaštićene i za svaku energetsku 
učinkovitost mi moramo dobiti stroge uvjete Konzervatorskog odjela. A na velikoj većini tih 
fasada nije moguće raditi intervencije s vanjske strane, nego se rade intervencije s unutarnje 
strane što dodatno povećava iznos investicije. I opet se moraju suvlasnici složiti. Da ne 
dužim, jer mislim da sam dosta detaljno to obrazložio, u svemu odlučuju suvlasnici 
nekretnine.   
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ kolegi Masimu Brajuha. 
 Samo sekundu, kolega Danijel Ferić javlja se za riječ – povreda Poslovnika. Molim da 
kažete prigovor. 
 
DANIJEL FERIĆ: 
 Članak 60. stavak 2. Poslovnika. 
 Kolegica Sanja Radolović je postavila jedno jednostavno pitanje na koje se moglo 
odgovoriti u dvije riječi, a ne u 20 minuta, pa bih apelirao da pročelnici, Gradonačelnik 
gradske uprave, ne zloupotrebljavaju vijećnička pitanja na način da odgovaraju 30 minuta i 
da slušaju sami svoj glas, već da se odgovori na pitanja u previđenim rokovima. Ako 
vijećnik može postaviti pitanje koje ne traje duže od 3 minute, za dopunsko pitanje dvije 
minute, ne može se odgovarati 25 minuta, već u nekakvom razumnom roku. 
Zahvaljujem.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem na konstruktivnoj primjedbi. 
 Vremenska razdoblja izlaganja, govora i pitanja ozbiljno pratimo. Primijetili smo da 
ta pitanja, odnosno očitovanja na dobivene odgovore oa strane predstavničke manjine su bili 
relativno fleksibilni, tako da primam na znanje vašu sugestiju i mi ćemo nastaviti kontrolirati 
malo bolje odgovore u interesu svih vijećnika da bi mogli postaviti vijećničko pitanje. 
Dajem riječ kolegi Massimu Brajuha da postavi pitanje. 
 
MASSIMO BRAJUHA: 
 Dobar dan svima. 
 Imam pitanje za pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu, gospođi 
Vesnu Sajić. 
 Znamo da je Grad Pula prvi grad u Hrvatskoj po broju poduzetnika u odnosu na radno 
sposobno stanovništvo, između vodećim gradovima po pitanju subvencija poduzetnicima. 
Svake godine u Proračunu osigurano je milijun kuna za potpore poduzetnicima, pa me 
zanima da li poduzetnici koriste ta sredstva, kakvo je trenutno stanje i da li se isti još uvijek 
mogu javiti na natječaj za dobivanje bespovratnih sredstava. 
 Hvala. 
 
 TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam pročelnicu Vesnu Sajić da odgovori na postavljeno pitanje. 
 
VESNA SAJIĆ: 
 Dobar dan svima. 
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 Vezano za poduzetničku aktivnost, odnosno za potpore koje Grad Pula daje 
gospodarstvu, na početku vijećničkih pitanja Gradonačelnik je odgovorio o poduzetničkoj 
aktivnosti u našem Gradu.  
 Gradska uprava nastoji doprinijeti da pruža potpore malom gospodarstvu na način da 
svake godine u svom Proračunu se osiguravaju sredstva za pomoć poduzetnicima. Unatrag 5 
godina je isplaćeno više od 8.000.000,00 kuna direktnih potpora za gospodarstvo. I ove 
godine je osigurano 1.000.000,00 kuna za program potpore Pula 2017. godine i to za potpore 
novo osnovanim tvrtkama, potpore za ulaganje u standarde kvalitete, potpore za nastup na 
sajmovima, za kandidiranje za EU projekte za nabavku dugotrajne imovine. Do sada su 
održano dvoje sjednice Povjerenstva za dodjelu potpora. Ukupno je odobreno 34 zahtjeva u 
iznosu od 363.000,00 kuna. Još su preostala sredstva od gotovo 640.000,00 kuna, te i ovim 
putem pozivam poduzetnike da pogledaju naš program, dostupan je na web stranicama, a 
mogu se javiti i u naš Upravni odjel, tako da će im se pružiti svaka pomoć koja je vezana za 
prijevod programa, odnosno potrebnu dokumentaciju koja nije složena, tako da se mogu ova 
sredstva iskoristiti. 
 Povjerenstvo se održava prema potrebi, odnosno čim stigne određen broj zahtjeva, 
tako da se dugo ne čeka, znači da mogu se i dalje javljati da dobiju navedena sredstva.  
 Prošle godine imali smo isto Fond od milijun kuna. Utrošili smo cjelokupan iznos, 
tako da u 12. mjesecu gotovo smo dobili više zahtjeva nego što smo imali planiranih 
sredstava, odnosno ukupno 79 zahtjeva je bilo odobreno. Nadam se da ćemo i ove godine 
iskoristiti kompletna sredstva, tako da još jedanput poziv svim poduzetnicima da se jave, da 
pogledaju mjere i da se prijave na naš program. 
 Hvala.  
  
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Vijećniče Massimo Brajuha izvolite, imate riječ. 
 /M. Brajuha : Hvala. Zadovoljan sam odgovorom/. 
 Utvrđujem da je isteklo vrijeme predviđeno za vijećnička pitanja. 
 U skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća vijećnici koji nisu uspjeli postaviti pitanja na ovoj 
sjednici Gradskog vijeća imat će prednost na slijedećoj sjednici.   
 
 
  
AD – 2.  USVAJANJE:   
a) Skraćenog zapisnika sa 1., konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća od 31.05.2017.g. 
b) Skraćenog zapisnika sa 2. sjednice Gradskog vijeća od 08.06.2017. g. 

 
  
 Vijeće je bez primjedbi jednoglasno usvojilo 
  
a) SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 1.konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća od 31-05.2017. godine  
 

b) SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 2. sjednice Gradskog vijeća od 8.06.2017. godine 
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AD – 3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za  
 2016. godinu javnih ustanova: 
a) Dječji vrtić Pula 
b) Dječji vrtić Mali svijet 
c) Dječji vrtić-Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 
e) Pučko otvoreno učilište Pula 
f) Sportska zajednica Grada Pule 
g) Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
h) Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
i) JU Pula Film Festival 
j) Izvješća o radu Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje 

od 01.01.-31.12.2016. godine i na Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 
2016. godinu 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Borias 
Miletić.Uvodna obrazloženja su dali 
- Elvira Krizmanić Marijanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti za 
točke 3. a, b, c, d, e i f 
- Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu za točke 3. g., h, i. 
-Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu - za točku 3. j 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na tablet: 
 - Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
 - Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), 
 - Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović. 
 
 U objedinjenoj raspravi sudjelovali su: VALTER BOLJUNČIĆ, u ime Kluba 
vijećnika IDS-HNA-ISU-ZELENI, DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-
SDSS-HSLS, koji izražava žaljenje da je Gradsko vijeće u proteklom mandatu učinilo 
ogroman korak nazad u svom radu, kako bi se onemogućilo, jednom godišnje kada dođu na 
dnevni red Izvješća o poslovanju trgovačkih društava i javnih ustanova, ravnateljima i 
direktorima da barem u pet do 10 minuta kažu nešto o svom vlastitom radu.  
 
 BORIS MILETIĆ, naglašava da je njegov prijedlog bio, ukoliko se vijećnici slažu, 
da ravnatelji svatko po 15 ili 20 minuta točku po točku iznesu, ukoliko smatraju da je to 
potrebno. Ne vidi uopće problema u tome. Intencija je bila da pročelnici iznesu temeljne 
podatke, ali da ne bi ispalo da netko nekome ograničava pravo govora, ukoliko vijećnici 
smatraju da svaki ravnatelj, ima ih samo 10, i svaki direktor trgovačkog društva, ima ih samo 
11, da iznesu u petnaestak, dvadeset minuta godišnja poslovanja, što bi bilo u redu. To je u 
domeni rada predsjednika Gradskog vijeća.  
 
 PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, naglašava da će se u nastavku održati rasprava 
po ovoj objedinjenoj točci dnevnog reda, a nakon toga poziva ravnatelje koji smatraju da je 
potrebno dopuniti Izvještaj koji su dali u njihovo ime i njihove ustanove pročelnici slobodno, 
neovisno o tome što nisu neka izričita pitanja imali, ali ako smatraju da je potrebno nešto 
dopuniti i predložiti, mogu zatražiti riječ i sa zadovoljstvom ravnateljima dati će im riječ. 
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 U nastavku u pojedinačnoj raspravu su sudjelovali: IVONA GUDELJ, DIANA 
KUKIĆ DASKO, BRUNA JOVANOVIĆ, DUNJA RAČIĆ, MIRKO JURKIĆ, ELENA 
GATTONI STEPANOV, IVONA GUDELJ, replika, MARIZA KOVAČEVIĆ. 
 
 Budući se više nitko ne javlja za riječ PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i 
pojedinačno daje na glasanje točke od a) do j), te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće jednoglasno sa 23 glasa „ZA“ donijelo 
 
 Z AK L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu ustanova: 
a) Dječji vrtić Pula 
b) Dječji vrtić Mali svijet 
c) Dječji vrtić-Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 
e) Pučko otvoreno učilište Pula 
f) Sportska zajednica Grada Pule 
g) Gradska knjižnica i čitaonica Pula 

 
sa 21 glasom «ZA», bez glasova PROTIV», i s 2 SUZDRŽANA» glasa usvojilo 

Izvješće o poslovanju za 
h) Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
i) JU Pula Film Festival 

 
jednoglasno sa 23 glasa „ZA“ usvojilo 

j) Izvješće o radu Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 
01.01.-31.12.2016. godine i na Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2016. 
godinu 
 
 Zatim gradonačelnik BORIS MILETIĆ koristi priliku na sjednici Gradskoga vijeća 
se javno zahvali vrijednim pripadnicima Javne vatrogasne postrojbe na čelu sa 
zapovjednikom, koji su u teškim trenucima doista bili solidarni sa svojim kolegama i 
pomogli im u gašenju požara širom Dalmacije. Stoga još jednom svim djelatnicima i 
zapovjedniku, iskrena zahvala i čestitka na toj zasluzi, što su vijećnici popratili aplauzom.  
 
 Predsjednik određuje pauzu u trajanju od 10 minuta. 
 

Pauza od 19,15 – 19,40 sati 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
  POSLOVANJU ZA  2016. GODINU TRGOVAČKIH DRUŠTAVA: 

a) CASTRUM PULA 97 D.O.O. 
b) FRATARSKI D.O.O. 
c) KAŠTIJUN D.O.O. 
d) LUKA PULA D.O.O. 
e) MONTE GIRO D.O.O. 
f) PLINARA D.O.O. 
g) PRAGRANDE D.O.O. 
h) PULA HERCULANEA D.O.O. 
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i) PULA PARKING D.O.O. 
j) PULAPROMET D.O.O. 
k) PULA SPORT 
l) TRŽNICA D.O.O. 
m) VODOVOD PULA D.O.O.  
n) NOGOMETNI KLUB ISTRA 1961 s.d.d. 

 
TIZIANO SOŠIĆ naglašava da je u odnosu na najavljenu pauzu, pauza trajala nešto više iz 
razloga što je održana konsultacija sa klubovima vijećnika Gradskog vijeća, a vezano za 4. 
točku dnevnog reda, a obzirom na primjedbu Kluba vijećnika SDP-HSU- SDSS-HSLS-a, da 
bi umjesto pročelnika, kada je u pitanju donošenje odluka povodom Zaključka o usvajanju 
Izvještaja i odluka trgovačkih društava, uvodni dio trebali dati pojedini ravnatelji, odnosno 
direktori TD. Smatram da je to bitno pitanje koje je trebalo raspraviti. Iz tog razloga sazvao 
je predsjednike klubova vijećnika i o tome razgovarali. Temeljem razgovora došlo se do 
zaključka da je Klub vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS-a ostao kod svog prijedloga, Klub 
vijećnika HDZ-ea podržao je prijedlog Kluba vijećnika SDPa i ostalih. Tokom sastanka 
sudjelovala je u raspravi i gradska vijećnica Gordana Čakić u ime Živog zida, koja je bila 
suglasna s prijedlogom Kluba vijećnika SDPa. Klub vijećnika IDS-HNS-ISU-ZELENI bio je 
suzdržan po tom pitanju, pa je iz tog razloga predsjednik odlučio da po ovoj točci dnevnog 
reda, vezano uz donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu, da 
trgovačka društva u ime predlagatelja, za svako trgovačko društvo zasebno riječ imaju 
pojedini direktori.  Slijedom navedenog prešlo se na 4. točku dnevnog reda.  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog red je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodna obrazloženja dali su za : 

a) Castrum Pula 97 – Aleksandar Matić 
b) Fratarski – Vjekoslav Jozanović 
c) Kaštijun – Vesna Dukić 
d) Luka Pula – Dalibor Suljević 
e) Monte Giro – Darko Buršić 
f) Plinara – Dean Kocijančić, Mirjana Jakša-rukovoditelj financija 
g) Pragrande – Igor Stari, Igor Vlašić-zamjenik direktora 
h) Pula Herculanea – Igor Stari, Igor Vlašić-zamjenik direktora 
i) Pula Parking – Branislav Bojanić 
j) Pulapromet – Igor Škatar 
k) Pula Sport – Ivan Glušac 
l) Tržnica – Renato Perc 
m) Vodovod – Dean Starčić 
n) NK Istra 1961 - Ernest Komparić, neovisni revizor 

 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović),  
 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS; 
pojedinačnoj raspravi : SINIŠA GORDIĆ, SANJA RADOLOVIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, 
SANJA RADOLOVIĆ, SINIŠA GORDIĆ, replika, ARDEMIO ZIMOLO, odgovor na 
repliku, RADENKO OGNJENOVIĆ, GORDANA FERENČIĆ. 
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Pošto se više nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i poziva nadležne 
direktore da daju odgovore. 
 
U davanju odgovora sudjelovali su : ALEKSANDAR MATIĆ, VESNA DUKIĆ, ERNEST 
KOMPARIĆ, BORIS MILETIĆ, dopunsko obrazloženje. 
 
 PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točke a) do n), te 
nakon glasanja utvrđuje  
 

- da je Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 7 SUZDRŽANIH»  
glasova donijelo 

 a) ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu trgovačkog društva 
Castrum Pula 97 d.o.o. 

 
- da je Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH  
glasova donijelo  
b)  ZAKLJUČAK  

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu trgovačkog društva 
Fratarski d.o.o 

 
- da je Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM» 

glasom donijelo  
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu trgovačkih društava 
c) Kaštijun d.o.o. 

 
- da je Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH  
glasova donijelo  
  ZAKLJUČAK  

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu trgovačkog društva 
d) Luka Pula d.o.o. 
e) Monte Giro d.o.o. 
f) Plinara d.o.o. 
g) Pragrande d.o.o. 
h) Pula Herculanea d.o.o.  
i) Pula Parking d.o.o. 
j) Pulapromet d.o.o. 
k) Pula Sport d.o.o. 
l) Tržnica d.o.o. 
m) Vodovod d.o.o. 

 
- da je Vijeće sa sa 14 glasova «ZA», 7 glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» 

glasa glasova donijelo  
n)  ZAKLJUČAK  
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2016. godinu trgovačkog društva  
NK Istra 1961 
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AD – 5.  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI II. IZMJENA I DOPUNA  
  URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „MAX STOJA“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
 Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas). 
 
 Vijeće je bez primjedbi i rasprave sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
  OD L U K U 

o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“ 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O KUPOPRODAJI POSLOVNOG 

PROSTORA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnika Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
 
 Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDŽANIH» glasova» donijelo 
 
  O D L U K U 
  o kupoprodaji poslovnog prostora – BRAVO d.o.o. 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJU  

UGOVORA O KUPOPRODAJI 
(Zovko gradnja d.o.o. i Stanoinvest d.o.o.) 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE 
Boris Miletić. 
 Uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
 Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
 - Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik : Tiziano Sošić), 
 - Odbora za plan i financije (predsjednik: Sanja Radolović). 
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 Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 22 glasa «ZA», bez glasova «protiv» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
      
  O D L U K U 

o prihvaćanju ponude i sklapanju ugovora 
(Zovko gradnja d.o.o. i Stanoinvest d.o.o.)  

 
 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE 

SUGLASNOSTI NA: 
a) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
b) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pula 
c) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića-Scuola  
 dell’infanzia “Rin Tin Tin” Pula-Pola 

 
Predlagatelj a ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Uvodno obrazloženje je dala Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog 
odjela za društvene djelatnosti. Ovlašteni da sudjeluju u radu Gradskog vijeća po:  
-točki 8.a) Dječji vrtić Mali svijet – Sanja Subotić 
-točki 8.b) Dječji vrtić Pula – Mariza Kovačević 
-točki 8.c) DV-SI Rin Tin Tin – Tamara Brussich 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić). 
 
 Vijeće je bez rasprave odvojenim glasanjem za točku a), b), c), sa 22 glasova «ZA», 
bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
 ZAKLJUČAK 

O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA: 
a) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
b) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pula 
c) Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića-Scuola  
dell’infanzia “Rin Tin Tin” Pula-Pola 

 
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  
  IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA U  
  PULI-POLA 
  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je ODBOR ZA IZBOR I IMENOVANJA . 
Uvodno obrazloženje je dala Diana Kukić Dasko, predsjednica Odbora. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su dobili na tablet. 
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 Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
    ZAKLJUČAK 

o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Županijskog suda u Puli 
 
(Mulić Dragica, Zuber Dragan, Subotić Ljubica, Simonović Zlatko, Rojnić 
Elvis, Buršić Stanka, Radošević Vera) 

 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O IZBORU ČLANOVA ODBORA ZA  
  OSTVARIVANJE PRAVA TALIJANSKE AUTOHTONE ZAJEDNICE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je ODBOR ZA IZBOR I IMENOVANJA  
Uvodno obrazloženje je dala Dianu Kukić Dasko, predsjednicu Odbora. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na tablet:   
 - Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić),. 
 
 Vijeće je bez rasprave i primjedbi jednoglasno sa 23 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
  O D L U KU 

o izboru članova Odbora za ostvarivanje prava talijanske autohtone zajednice 
 
(Za članove Odbora po prijedlogu Skupštine zajednice Talijana Pula biraju se:   
Evelino Quarantotto, Vito Paoletić, Marko Voštan, Sandra Brakus Brženda) 

 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O POKRETANJU POSTUPKA    

KOREKCIJE GRANICE GRADA PULE  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnika Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na tablet. 
 
 Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
  O D L U K U 
  o pokretanju postupka korekcije granice Grada Pule 
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AD – 12. DONOŠENJE ODLUKE O OTPISU ZATEZNE KAMATE ZA 

DUŽNIKA KOČIĆ SENADA 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE 
Boris Miletić. Uvodno obrazloženje dala je Vesnu Sajić, pročelnica Upravnog odjela za 
financije i opću upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, vijećnici su dobili na tablet. 
 
 U raspravi su sudjelovali : RASENKO OGNJAENOVIĆ, MIRKO JUKIĆ, SINIŠA 
GORDAIĆ, DANIJE FERIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, replika, GORDANA ČAKIĆ, 
VESNA SAJIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 
 
 Predsjednik GV zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o otpisu zatezne 
kamate za dužnika Kočić Senada, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 15 glasova «ZA», 6 glasa «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
 

  O D L U K U 
o otpisu zatezne kamate za dužnika Kočić Senada 

 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU  MRTVOZORNIKA 

ZA PODRUČJE GRADA PULE 
  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dala Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti. 
 
 Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
 - Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
 - Odbor za izbor i imenovanja (predsjednica:Diana Kukić Dasko), , 
  

Vijeće je bez rasprave sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 

  Z A K L J U Č A K 
  o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula 
       I 
 (Predlaže se da Županijska skupština IŽ imenuje mrtvozornke za područje Grada 
Pule: Petra Cukon, dr. med., Tea Crnogaj, dr. med., Manuela Perković Bečić, dr. med. 
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 Ovime je dnevni red iscrpljen te PREDSJEDNK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje 3. 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
 

Sjednica je zaključena u 00,20 sati. 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIK VODIO        PREDSJEDNIK 
IVAN KLARIĆ v.r       TIZIANO SOŠIĆ v.r. 
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